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Black Bra Il

Picture Description?)

A bright, ethereal photograph shows mannequins in a store window, one wearing a black design on its
chest, with a golden color cast overall.

Analysis?)

This intriguing photograph presents a series of ghostly mannequin figures bathed in a soft, golden
light. The ethereal quality suggests a fleeting moment, perhaps a glimpse into a world just beyond our
own. The figures, though recognizable, are blurred and indistinct, adding to the sense of mystery and
impermanence. One mannequin prominently displays a black geometric design across its chest, drawing
the eye and providing a focal point amidst the diffused light and forms. The overall effect is both
captivating and unsettling, evoking a sense of longing and the intangible nature of memory.
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Picture Data

007476 - Black Bra Il

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 04/2019 05/2019 02/2020
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 2070 px 16
Ratio ca. 3.56 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Schwarzer BH 11

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A bright, ethereal photograph shows mannequins in a store window, one wearing a black design on its chest, with a golden color cast overall.
    
    
      Eine helles, ätherisches Fotografie zeigt Schaufensterpuppen in einem Schaufenster, von denen eine ein schwarzes Design auf der Brust trägt, mit einem goldenen Farbstich insgesamt.
    
    
      This intriguing photograph presents a series of ghostly mannequin figures bathed in a soft, golden light. The ethereal quality suggests a fleeting moment, perhaps a glimpse into a world just beyond our own. The figures, though recognizable, are blurred and indistinct, adding to the sense of mystery and impermanence. One mannequin prominently displays a black geometric design across its chest, drawing the eye and providing a focal point amidst the diffused light and forms. The overall effect is both captivating and unsettling, evoking a sense of longing and the intangible nature of memory.
    
    
      Diese faszinierende Fotografie zeigt eine Reihe von geisterhaften Mannequin-Figuren, die in ein weiches, goldenes Licht getaucht sind. Die ätherische Qualität deutet auf einen flüchtigen Moment hin, vielleicht einen Einblick in eine Welt jenseits unserer eigenen. Die Figuren, obwohl erkennbar, sind verschwommen und unbestimmt, was das Gefühl von Geheimnis und Vergänglichkeit verstärkt. Ein Mannequin zeigt prominent ein schwarzes geometrisches Design auf der Brust, das das Auge anzieht und inmitten des diffusen Lichts und der Formen einen Blickfang bietet. Der Gesamteffekt ist sowohl fesselnd als auch beunruhigend und ruft ein Gefühl der Sehnsucht und der ungreifbaren Natur der Erinnerung hervor.
    
  
  
    25.06.25
  

